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Inleiding.
Rond 2014 was er al sprake van, dat het luchtalarm (de sirenes, die we iedere eerste 
maandag van de maand om 12.00 uur horen), een compleet achterhaald systeem was en 
dus wel kon worden afgeschaft.
Tijdens de eerste bijeenkomst voor Papendrechters van het MIRT (de Deltacommissie, die 
zich bezig houdt met de bescherming tegen water) op 24 november 2016!, heeft 
ondergetekende al dringend verzocht áf te zien van dit plan.
Regelmatig vielen immers systemen uit, die de bevolking via de mobiele telefoon moeten 
informeren, terwijl er genoeg situaties te bedenken zijn, waarbij mensen hun mobiele 
telefoon niet mogen gebruiken.
Tijdens het bezoek aan de raad vorig jaar van de heer Kolff, voorzitter van het landelijk 
veiligheidsberaad en voorzitter van onze veiligheidsregio, is opnieuw gepleit voor behoud 
van de sirenes, als meest betrouwbare waarschuwingssysteem bij gevaarlijke situaties.
Afgelopen week kwam minister Yesilgöz opnieuw met het plan om per eind 2025 de 
sirenes te vervangen door NL-Alert.

In aanvulling op de vragen, die door de SGP fractie al zijn gesteld, heeft onze fractie nóg 
een aantal vragen aan de portefeuillehouder openbare orde en veiligheid, burgemeester 
mevrouw Van Driel.
Dit zijn geen vragen, ingegeven door nostalgie, maar door oprechte bezorgdheid voor de 
gevolgen hiervan. Bezorgdheid, die overigens ook al is uitgesproken door diverse 
veiligheidsregio’s. Mogelijk kan de beantwoording gelijktijdig plaatsvinden met die van de 
vragen van de SGP collega’s.

Vragen.
1.Bent u het met ons eens, dat wij in een regio leven, waar, naast de gevaren van A15, N3 
en Betuwelijn, ook nog veel (chemische) industriële bedrijvigheid is?
2.Heeft u ook vernomen dat de minister er over nadenkt voor regio’s zoals die van ons, de 
luchtalarmen in stand te houden?
3.Er van uitgaande, dat u weet, dat er op bepaalde terreinen en afdelingen van 
ziekenhuizen mobiele telefoons niet aan mogen staan en er sowieso nog mensen zijn, die 
niet over een mobiele telefoon beschikken: bent u het ermee eens, dat hierdoor veel 
mensen niet kunnen worden bereikt met NL-alert?
4.Als u de vragen 1, 2 en 3 met ja kunt beantwoorden, bent u dan bereid om binnen onze 
veiligheidsregio een zeer dringend verzoek te doen richting de minister om het afschaffen 
met klem af te wijzen?

Namens de fractie van het PAB,
H.M. (Margré) van Wijngaarden, raadslid.


